

Styrelsemöte ÖDET Programförening

2022-05-12



1 Närvaro

1.1 Närvarande

William Nilsson, Soren Smink, Leo Babic, Jonathan Rendel, Max Elofsson, Wilma Adcock, Theo Johnsson, Joel Pålsson, Mattias Rademaekers, Matteus Sangeri

1.2 Anmäld frånvaro

1.3 Frånvaro

Dante Wengeler

1.4 Adjungeringar

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:16

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av justeringsperson:

Joel Pålsson

2.4 Val av mötesordförande:

Soren Smink

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till i handlingarna:

Ja

2.6 Ekonomisk rapport:

Kortkonto: 3749.55 Kr

Phestkonto: 5509.25 Kr

Placeringskonto: 3000 Kr

2.7 Inkomna skrivelser:

2.7.1 Evelyn Nilsson - Studentjobb

2 länkar till studentjobb (Truckförare hos Student Consulting), William skickar länkarna till IOM som skapar inlägg.

2.7.2 Hinken - Skrivare

På gång, han återkommer.

2.7.3 Morgan - studentlivslunch

Joel återkommer i discord.

2.8 Uppföljning: skrivelser

2.8.1 Jesper hitract - uppföljningsmöte

William ska föreslå fredag nästa vecka, återkommer i discord.

2.8.2 Vingmuttern - märke

Avvaktar svar från dem, Joel eller Wilma kontakt.

2.9 Uppföljning: sektionsrapporter

2.9.1 Phestkomité

Trafikljusmöte, Matteus var där.

Trafikljusmärken har anlänt.

Trafikljus imorgon - alla förberedelser färdiga.

Beerpongturneringen - nästan lyckad, märken ska ordnas.

2.9.2 IOM

Datamärkets huvud-del är färdig, utkast finns på Trello & Discord. Feedback på Discord, varefter ram med Data-text & dylikt skall skapas. Återkommer i discord.

Hemsidan: Kontaktformuläret ska tas bort, då det aldrig använts för något annat än spam.

2.9.3 D2, D4, pant och projektrum

Skrivare - På gång. Önskemål om gardiner/persienner - avvaktar svar från Hindgren Pantbot Raspberry Pi - på gång, genom smålles eller William. Återkommer när William fått svar.

2.10 Övriga ärenden

2.10.1 Nicolina kontaktade KON ang. möte

Max kontaktar henne och återkommer.

2.10.2 hitract

Dante har fixat Stripe, vi återkommer ang. huruvida föreningsrabatt har ordnats.

2.10.3 Rollup

Status på nollningsbilder? - Soren har fått åtkomst till 4st bilder.

Leo ska kolla på eventuell redigering med thispersondoesnotexist.com

2.10.4 Frida

Blev sent på terminen så bestämt att vi bjuder in henne i början av nästa termin. Joel förbereder frågor/saker som kan tas upp då.

2.10.5 Linda utbildningsbevakning

19e maj 14:00-15:00. William, Joel & Soren + eventuellt andra går.

2.10.6 Sigma, Eurotherm

Sigma är intresserade, återkommer.

Eurotherm - Wilma återkommer.

2.10.7 Event med Vingmuttern

Ska återkommas angående märken (på is).

Event med Vingmuttern (Ecoist), återkommer.

2.10.8 JAC

Levererade tröjorna. Fakturanär betald.

2.10.9 HET-märken faktura

Dante ska fakturera alla andra involverade föreningar för deras märken, Wilma ska fakturera ÖDET så fort vi fått in pengar.

2.10.10 Ingenjörslunch Sveriges Ingenjörer

31e Augusti är det inbokat. Sal ska bokas.

2.10.11 Workshops:

hitract.

2.11 Nästa möte:

Återkommer. (nästa vecka).

2.12 Nästa workshop:

hitract (möte)

2.13 Mötet avslutas:

13:00

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Joel Pålsson godkänner protokollet 13:00:38